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Tilleggsløyving - Kjøp av møtebord og lysskjerming til kommunestyresalen

10.02.2022 Formannskapet:
Handsaming i møtet:
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.

FORM- 006/2022 Vedtak:
Formannskapet løyver pengar til å kjøpa møtebord og lysskjerming til kommunestyresalen opp til kr.
60.000,-.

Kostnaden vert dekt av disposisjonsfondet.

Vedtaket er gjort etter pkt. 6.3 i «Delegeringsreglement for Samnanger kommune» jf.
kommuneloven §11-8.

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Formannskapet løyver pengar til å kjøpa møtebord og lysskjerming til kommunestyresalen
opp til kr. 60.000,-.

Kostnaden vert dekt av disposisjonsfondet.

Vedtaket er gjort etter pkt. 6.3 i «Delegeringsreglement for Samnanger kommune»
jf. kommuneloven §11-8.

Kva saka gjeld:
I kommunestyremøtet 24.10.2019 i sak 068/2019 vart følgjande vedtak fatta:

Møta i kommunestyret, formannskapet, naturutvalet og kontrollutvalet skal som hovudregel
haldast i møterommet på biblioteket på Bjørkheim. Denne ordninga gjeld så lenge møtesalen
på kommunehuset på Tysse ikkje har tilgjenge for rørslehemma.

I januar 2022 vart den nyinstallerte heisen på kommunehuset teken ibruk. Det er også laga ny,
asfaltert rampe utanfor hovudinngangen på kommunehuset. Denne fyller dagens krav om tilkomst til
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offentlege bygg.

Med rampe og heis på plass, har rørslehemma moglegheit til å delta på møte i kommunestyresalen i
2.etasje. Det er difor naturleg at møta i kommunestyret, formannskapet, naturutvalet og
kontrollutvalet vert halde på kommunehuset heretter.

Eit kommunestyremøte i Samnanger har vanlegvis rundt 25 deltakarar. Faste
kommunestyremedlemmar (21 stk.), rådmann og administrasjon. Slik salen er møblert i dag er det
ikkje nok møtebord til at eit slikt møte let seg gjennomføra. I alle fall ikkje dersom me skal halda
avstand etter gjeldane koronareglar.

Kommunestyresalen, formannskapssalen og kantina vert også nytta ein god del til arbeidsmøte av
tilsette på dagtid og politikarar, lag og organisasjonar etc. på kveldstid.

I budsjettforslaget frå servicesenteret for 2022 vart det lagt inn følgjande driftstiltak om innkjøp av
nytt inventar/møteromsmøblar:
«Det er behov for oppdatering av møteromma på kommunehuset.
20 nye møtebord (a kr. 4000,- = 80000,-) og 30 nye stolar (a kr. 1000,- = 30000,-).
Dette mykje grunna at politiske møter skal flyttast tilbake til kommunehuset når heisen er montert.
MS 29.09.2021»
Dette tiltaket vart ikkje teke med i det vedteke budjettet for 2022.

Vurderingar og konsekvensar:
For at det skal vera mogleg å halda kommunestyremøte i kommunestyresalen, og halda ein meters
avstand, trengs det fleire møtebord. Ein kan foreløpig bruke dei gamle stolane og supplera med
stolar frå kantina.

Det første kommunestyremøte i år skal haldast 24.02.2022. Det er difor naudsynt å få bestilt nye
møtebord snarleg. Dersom formannskapet sitt vedtak vert gjort etter delegeringsreglementet pkt.
6.3 jf. kommuneloven §11-8, kan administrasjonen få bestilt bord straks etter møte slik at borda er
på plass til kommunetyremøte 24.02.2022.

Servicesenteret har bedt om eit pristilbod på 20 nye møtebord frå firmaet som kommunen har
rammeavtale med Input Interiør AS.

Det er også behov for lysskjerming i møterommet då det er svært mange vindu og ingen muligheit
for å blokkere for sollyset. Frå tidleg vår til sein haust vil det difor på soldagar vera svært vanskeleg å
få god kvalitet på mellom anna streaming og digitale dokumentvisningar.
Det er ikkje henta inn prisar på lysskjerming pr. dags dato. Kop
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